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Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wfoclawek

Pan

dr Morek Wojtkowski

P re zyd e nt M i asta Wloclow e k

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka zwracam siq z pro(ba o naprawienie ubytkow w
jezdni i na chodnikach na Zielonym Rynku. Granitowe kostki nawierzchn, Zielonego Rynku sq

porozrzucane na chodnikach i na jezdni. Stanowi to wielkie niebezpiecze6stwo dla

uiytkownik6w chodnika ijezdni. Nie ma iadnego zainteresowania, nie prowadeone sq zadne

doraine naprawy.
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